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El mereat i el pare
dePonent

En resposta al ciutada que de
manava un lloc per vendre al

mercat, en una carta publicada
el 26 d'octubre, vull aclarir

que, des de fa uns anys, no hi

podem encabir mes parades.
D'una banda, a causa de la su

pressio del mercat a la placa de
la Corona i. d'una altr a. per
lexecucio d'obres a carrers i

places que ocupen les parades
de venda ambulant. De Iet. el

nostre mercat te unes 420 pa
rades a l'actualitat i la xifra

optima seria d'unes 400, per
millorar-ne les condicions.
Tenint en compte aquestes cir

cu mstan ci e s, habitualment,
l'Oficina d' Atencio al Ciutada
de l '

Ajuntament respon de
manera immediata, amb una

nota explicativa, les sol-Iici
tuds dinstal-Iacio de parada
ambulant al mercat, moltes, de
ciutadans de Granollers. Aixf
es vol informar de manera ra

pida sobre la impossibilitat
d'ubicar-hi mes punts de ven

da, per falta d'espai. Nemes en

alguna ocasio sha valorat la

possibilitat d'admetre alguna
p e ti ci o ,

de manera extraor

dinaria, si pot significar la in

tr oduccio d'algun article nou

al mercat. I nornes es poden
atendre can vis puntuals de
nom i de Hoc d'algunes para
des. De Iet, els llocs buits que
a vegades podem observar al
mercat responen a una absen
cia puntual del venedor, no

pas de titular.
Els nostres Serveis Socials,
p e r o, poden atendre cir

cumstancies especials com les

que planteja aquest ciu tada.
Situacions en les quals man

tinc i man t in dr e la maxima
implicacio i col-laboracio pos
sibles com a alcalde de Grano

llers.
Tarnbe vull respondre la recla
macio de mes atencio i control
al parc de Ponent, publicada el

mateix dia. Des de fa mesos, la
Policia Local controla aquest
espai public amb especial prio
ritat, i no te constancia de si
tuacions habituals de m usica
"sense parar" ni d' aldarulls. a

excepcio del sorall logic que
han pogut generar celebra
cions puntuals 0 algun concert

autoritzat. 1, en aquesta tasca

de control, corregeix totes

aquelles accions 0 actituds que
puguin significar una alteracio
de l' ordre public.
Cal recordar, a mes. que, en el
darrer any, el parc de Ponent

ha estat millorat substancial
ment amb leliminacio de ra

cons de baixa visibilitat iamb
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La memoria de fa guerra

M
'ha arribat una copia de l'article que va publicar
en la seccio Societat el prappassat dia 25 doctu

bre. Penso que dit article es molt afalagador i

per descomptat. no ben merescut. Es cert que

sempre que puc, em plau de posar els peus ales

arrels del tan estimat Granollers. Els meus records de la
infancia i les vivericies mes recents, m'ajuden a fruir

d'una vellesa a molts kilometres de distancia del Valles.
Vull comentar la nota publicada en la Seccio LSabfas

que ... Veritablement, tine gravada amb foc la data de

1'11 de setembre del 1936 (un divendres i ales dotze
del migdia). Pen) tambe tine molt gravada una altra da
ta (amb impr ecisio temporal, pero crec que fou en

l'any 1940) en que la meva mare va retornar a casa

despres d'haver declarat en el judici que es va fer en

aquell dia contra un dels que suposadament havia par

ticipat en el "passeig" de l'onze de setembre del 36. La

meva mare, persona que tenia una ben reconeguda au

ra de bondat i estimacio per a tothorn. va arribar a casa

amb el cor destrossat. Em va abracar estretament (com
ho feu en aquell 11 de setembre) planyent-se de que la

seva declaracio pogues haver contribuit a la pena ma

xima amb que fou sentenciada la persona acusada. Be

que no puc recordar les seves paraules exactes sf que
en recordo el seu missatge de que jamai shauria de pa

gar una mort amb una altra. La meva mare no creia en

la pena de mort ni en la guerra. La fermesa del seus

sentiments es va refermar vivament

quan el Papa Pau VI en una de les as

samblees de l'ONU va exclamar "ja
mais la guerre. jamais la guerre". Ai si

tots el governants tinguessin en

compte la seva admonicio !

un gran increment dels punts
de llum.

Josep
Mayorali

Antigas
Alcalde

de Granollers

La ministra tiene

quedimitir

Hace un afio la Ministra de
Fomento (Sra. Alvarez) ceso

al Gerente de Cercanfas Sr.

Josep Manau ; con uno de
nueva gestion los despropo
sitos se han multiplicado en

Barcelona, por ella la Sra.

Ministra deberia ser cesada

por el Sr. Zapatero, ponien
do al frente del Ministerio

alguien capaz. con agallas y
mucha profesionalidad para
cuestionar y replantear todo

el trazado por el centro de
Barcelona.

LPor queen Madrid el nuevo

metro que enlaza la capital
con Barajas discurre a una

Carles Vallbona
Houston

profundidad de 40 metros y
en Barcelona el proyecto del

AVE 10 preve a solo 25 me

tros? Supongo que la res

puesta es Iacil. en Madrid

piensan a 10 grande y no les

importa 10 que cueste la

obra que naturalmente es

mucho mas costosa; por el

contrario Catalunya debe de

apretarse el ci n t u r o n y

aguantar apagones, colapsos
diarios, retrasos en el trans

porte publico, Eix transver

sal insuficiente y que se de

be desdoblar para reducir los

accidentes mortales, aero

puerto ineficaz, etc. y ade

mas dentro de cinco meses

nos pediran que vayamos a

votar.

Josep Fortuny Gallemi
La Raca del Valles

Sobre
la homosexualidad

Sobre el articulo del Sr. Xa

vier Sobrevia. Me he queda
do estupefacto al leer dicha

carta. Respecto a que la Ge-

neralitat entre 0 no a formar
parte de la ILGA es una de
cision que es muy respeta
ble, ade m as de iniciar una

nueva via para el respeto de

cualquier tipo de opcion se

xual. Pero 10 que no tiene

desperdicio es la parte final
de su carta diciendo: \" ... se

pasa a la promo cion de ese

estilo de vida (el homose

xual) e incluso a su exalta
cioriv" y sigue diciendo \" Les
mejor para la sociedad que
existan homosexuales? LSe
siente mejor la persona que
tiene conductas homosexua
les?\" Bueno a 10 primero de
si se exalta ser homosexual,
creo que a mi modesto en

tender, no, adernas qui en no

tenga esa opcion sexual, le
dara absolutamente igual si

se exaltara 0 no, la gente
tiene su propia opinion que
puede expresar libremente
al ser este pais dernocratico.
A 10 de si es mejor que exis

tan homosexuales en la so

ciedad, pues sinceramente,
han existido siempre, con

menos derechos que en la
actualidad y reprimidos. Y

respecto a la pregunta de si

siendo homosexual uno esta
mejor, pues le contesto que,
nadie elige ser homosexual
de un dia para otro. no me

imagino a la persona que le

gustan las chicas. que al dia

siguiente diga, manana sere
homosexual. La homosexua
lidad ni es una enfermedad,
ni es una opciori sexual, se

es. desde p e quefi o y no se

puede cambiar. por mucho
.

que algunos se hayan casado

y vivan con sus parejas, en

gafiarido a todas las partes.
Nadie se siente homosexual
de un dia para otro. repito.
Y finalmente dice que mu

chos de ellos tienen la va

lentia de ser sinceros y reco

nocer los intringulis de una

situacion que" conlleva pro
blemas. Pues es verdad, en

el cole tuve problemas, en el
instituto igual y en la socie
dad de hoy en dia. aun tene

mos problemas, y con cartas

como la suya evidentemente

seguiremos siendo un colec
tivo desprotegido y censura

do por una buena parte de la
sociedad. Yo de usted publi
caria y leeria su carta en la

COPE, creo que ahi sf 10 en

tenderan. Hay un senor pe
quefiito que por las mananas
le gusta difundir odio. ira, y
todo 10 que se le ocurra so

bre 10 que no comparte.

Atentamente
un lector del Valles.
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